2025 第四屆司法心理學國際研討會

凝聚全民的司法時代:司法精神與司法心理的對話

研討會徵稿格式說明

投稿類別:口頭發表

中文摘要投稿部分

一、字體:

標題字大小:14,粗體;姓名、單位大小:12,粗體;內文大小:12。

二、字形:

英文字型:Times New Roman,使用半形標點符號;

中文字型:標楷體,使用全形標點符號。

三、邊界:

Word 標準邊界:兩側 3.18 公分,上下 2.54 公分。

四、行距:

請設定單行間距。

五、內容:

內容應涵蓋標題、作者(以星號「*」標註報告者)、作者 email、服務單位、內文(含研究背景與目的、研究方法、結果與結論),撰寫時應儘量包含關鍵詞以凸顯研究主題。關鍵字以5項為限。

六、類別與主題:

於系統上傳稿件時,請在表單當中勾選投稿類別(口頭發表),並標示 此稿件所屬的學術領域。

七、其他規定:

本次研討會徵稿字數以500字為限。

2025 International Conference on Forensic Psychology

Requirement of Abstract Submission Submission type: Oral Presentation

1. Font Size:

Title: 14; Author's name, affiliation and content: 12

2. Font:

Use Times New Roman in English and DFKai-SB (標楷體) in Chinese.

3. Border:

Use Standard border in Microsoft Word, the width of both sides of the document 3.18 cm, the height of the upper and lower 2.54 cm.

4. Paragraph:

Please set a single line spacing.

5. Content:

The abstract should include the **title**, **authors** (add * behind the name of the presenter), the **email of the authors**, **affiliations**, **content**, and **keywords**. The content should include the research background, the research goal, methods, results, and conclusions. Please include your keywords in the content to emphasize your research topic. There should be no more than 5 keywords.

6. Submission Type and Academic Field:

When uploading a submission to the system, please check the submission type (Oral Presentation) in the form and indicate the academic field to which the submission belongs.

7. Other Requirement:

The abstract should be within 500 words.

中文摘要範例

標題

作者一^{1*} 作者二² 作者一email 作者二email

¹第一作者所屬單位 ²第二作者所屬單位

摘要

本文將說明第四屆司法心理學國際研討會投稿口頭發表摘要的撰寫格式,請依此格式進行撰寫及編排。本摘要應涵蓋標題、作者、聯絡資訊、所屬單位、內文。摘要內文請包含研究背景與目的、研究方法、結果與結論。撰寫時應儘量包含關鍵詞以凸顯研究主題要旨,並列出關鍵字(上限5項)。摘要內文以500字為限,設定單行行距,字體12。英文字型:Times New Roman,使用半形標點符號。中文字型:標楷體,使用全形標點符號。文件邊界請使用Word標準邊界:兩側3.18公分,上下2.54公分。

關鍵字:司法心理學、研討會、格式、摘要

English Format of the abstract

Title

First Author^{1*} Second Author² Third Author³
Email of the authors¹ Email of the authors² Email of the authors³

¹ Affiliation ² Affiliation ³ Affiliation

Abstract

This paper will explain the format for the abstracts of submitted to the 2025 International Conference on Forensic Psychology, and please follow this format. The content of the abstract should include the background and aims of the research, method, result and discussion. Please also list up to 5 keywords at the end of the abstract. Abstract is limited to 500 words, set single line spacing. The font is 12 in Times New Roman. And use Standard border in Microsoft Word, the width of both sides of the document 3.18 cm, the height of the upper and lower 2.54 cm.

Keywords: Forensic Psychology, Conference, Format, Abstract